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Številka:  900-14/2022 

Datum:  18. 9. 2023 

 

SKRAJŠAN ZAPIS 

6. redne seje Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe, 

ki je bila v četrtek, 14. 9. 2023, ob 18.30 

v sejni sobi Občine Jesenice, Cesta železarjev 6, Jesenice 

 

PRISOTNI ČLANI ODBORA:  
dr. Ahmed PAŠIĆ, Marko ZUPANČIČ, Vesna IVELJA , Igor ARH in Aljoša ULČAR 
 
OPRAVIČENO ODSOTNA ČLANA ODBORA: Brane (Branislav) ZAJOVIĆ in Armin SILIĆ 
 
OSTALI PRISOTNI:  
mag. Vera DJURIĆ DROZDEK – direktorica občinske uprave, mag. Valentina GORIŠEK – vodja Oddelka 
za okolje in prostor, Valentina ŠUMI – vodja Oddelka za finance, plan in analize in Mojca LEVSTIK – 
Kabinet župana 
 
Predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je namestnik predsednika Odbora predlagal v 
sprejem naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev besedila skrajšanega zapisa 5. redne seje Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne 

službe, ki je bila 14. 6. 2023 
2. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Jesenice v prvem polletju leta 2023 
3. Predlog Rebalansa Proračuna občine Jesenice za leto 2023 – PREDLAGAN SKRAJŠANI POSTOPEK 
4. Predlog Odloka o prodaji blaga zunaj prodajaln na območju občine Jesenice – PRVA OBRAVNAVA 
5. Predlog Odloka o ureditvi cestnega prometa v občini Jesenice – PRVA OBRAVNAVA 
6. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem – 3. dopolnitev Načrta razpolaganja z 

nepremičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice za leto 2023 
7. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem – 4. dopolnitev Načrta pridobivanja 

nepremičnega premoženja v last Občine Jesenice za leto 2023 
8. Obdelava mešanih komunalnih odpadkov – predlog za pokrivanje razlike v ceni 
9. Vprašanja in pobude 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 4 

           ZA – 4 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  11::  

PPOOTTRRDDIITTEEVV  BBEESSEEDDIILLAA  SSKKRRAAJJŠŠAANNEEGGAA  ZZAAPPIISSAA  55..  RREEDDNNEE  SSEEJJEE  OODDBBOORRAA  ZZAA  GGOOSSPPOODDAARRSSTTVVOO  IINN  

GGOOSSPPOODDAARRSSKKEE  JJAAVVNNEE  SSLLUUŽŽBBEE,,  KKII  JJEE  BBIILLAA  1144..  66..  22002233  

 
Razprave in pripomb ni bilo, zato je namestnik predsednika Odbora v sprejem predlagal 
 
SKLEP: 
Potrdi se skrajšan zapis 5. redne seje Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe, ki je 
bila 14. 6. 2023. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 4 

           ZA – 4 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  22::    

PPOORROOČČIILLOO  OO  IIZZVVRRŠŠEEVVAANNJJUU  PPRROORRAAČČUUNNAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  VV  PPRRVVEEMM  PPOOLLLLEETTJJUU  LLEETTAA  22002233  

 
Uvodno obrazložitev sta podali Valentina Šumi in mag. Vera Djurić Drozdek. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Marko Zupančič: 
Pri vzdrževanju in gradnji gozdnih cest ga zanima, ali je že narejen plan oz. ali so že posredovani 
kakšni predlogi, za kakšen namen naj bi se v letu 2023 porabila ta sredstva. 
Na proračunski postavki 8140 so bila zagotovljena sredstva za ureditev prehoda za pešce pri Turistu 
na Slovenskem Javorniku. Zanima ga, v kakšni fazi izvedbe je trenutno ta projekt. 
Razume, da realizacija v prvi polovici leta na vseh proračunskih postavkah ne more biti 50 %, vendar 
pa je pri modernizaciji cest samo 2,7 %, pri gradnji in vzdrževanju kanalizacijskih sistemov pa celo 
samo 1 %. Zanima ga, ali so ti projekti v teku oz. ali bo večina stroškov na teh projektih nastala v 
drugih polovici leta. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Plan za gozdne ceste se običajno pripravlja skupaj z gozdarji, ki ta dela potem tudi izvedejo, Občina pa 
plača račune. Sredstev je v vsakem primeru premalo, saj je v občini Jesenice 49 km gozdnih cest, kar 
je kar veliko, glede na to, da je ostalih lokalnih cest skupaj 106 km. 
Za ureditev prehoda pri Turistu je z Acronijem sklenjen dogovor in tudi država je imela za ta projekt 
namenjena sredstva. Na to temo bi moral biti 22. avgusta na ministrstvu sklican sestanek, ki je bil 
kasneje odpovedan. Pred tem je Občina Jesenice izvedela, da je država ta projekt izključila iz svojih 
načrtov razvojnih programov. Naslednji sestanek je predviden za 18. 10. 2023, tako da upa, da bo po 
tem datumu znanih več informacij, zakaj je bil projekt izključen iz državnega načrta razvojnih 
programov. Glede na navedeno, se pri pripravi proračuna Občine Jesenice za leto 2024, ta sredstva 
niso načrtovala. 
V sklopu modernizacije cest se obnavlja cesta v Planino pod Golico, za katero se načrtuje, da bo 
zaključena do konca meseca oktobra. Tudi cesta v KS Sava (Delavska in Kejžarjeva ulica) naj bi bila 
zaključena do 15. 10. 2023, tako da se bo realizacija na tej proračunski postavki do konca leta 



3/10 

zagotovo povečala. V planu za leto 2023 je bila tudi izvedba 2. etape 2. faze v KS Sava, vendar so se 
postopki zavlekli zaradi uspele pritožbe neizbranega izvajalca. 
 
Marko Zupančič: 
V Planini pod Golico je zaradi obnove ceste gradbišče, kar posledično pomeni, da se zelo velike 
količine hlodovine v celoti vozi preko Javorniškega Rovta. Županu in poveljniku civilne zaščite je sam 
že posredoval opozorilo, da je pri elektrarni prišlo do udora cestišča. Če se to cestišče še nekoliko 
posede, bo celoten Javorniški Rovt brez dostopa, saj je to edina pot do naselja. Predlaga, da se tudi v 
razgovoru z gozdarji oz. upravljalci gozdnih cest sklene nek dogovor, da se ta cesta čim prej sanira.  
Struga potoka je trenutno polna. Če pride do še enega neurja, je velika možnost, da se ta cesta v 
celoti podere, saj je polovica ceste že sedaj zaprte. Prosi, da se urgentno ukrepa in da se ta cesta čim 
prej ustrezno sanira. 
 
Igor Arh: 
Projekt je na JEKU že pripravljen, prijavljena pa je sanacija te ceste tudi v stroške za odpravo posledic 
poplav. Predviden strošek sanacije je okoli 50.000 EUR, tako da je potrebno sprejeti samo še 
odločitev, kdaj se pristopi k izvedbi sanacije. Se pa v Javorniškem Rovtu poseda tudi zemljišče, kjer so 
postavljeni komunalni zabojniki. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Glede na to, da je sanacija te ceste prijavljena med ukrepe po poplavah, jo zanima, ali to pomeni, da 
mora Občina sanacijo najprej izvesti in založiti sredstva, ali bo država glede na prijavo sredstva 
nakazala pred izvedbo sanacije. 
 
Igor Arh: 
Glede pričetka del ni nobenega pogoja, saj so se na državo prijavljali ocenjeni stroški, ki naj bi nastali 
zaradi odprave posledic poplav. 
 
Vesna Ivelja: 
Če je neko območje ogroženo, potem se s sanacijo ne čaka, temveč se le-ta lahko izvede takoj. Tudi 
na Koroški Beli je potrebno takoj pristopiti k aktivnostim za sanacijo plazu in ne čakati na naslednje 
ujme. Če se v smislu preventive želi karkoli narediti, da se prepreči večja škoda, je k temu potrebno 
pristopiti takoj in začeti delati. 
 
Dr. Ahmed Pašić: 
Iz poročila izhaja, da je bila realizacija v prvi polovici leta pri investicijskem delu 18 %. Zanima ga, ali je 
to posledica že omenjenih zamikov pri gradnji cest, ali so še kakšni drugi razlogi za tako nizko 
realizacijo.  
 
Valentina Šumi: 
V tabelah od strani 21 do 24 je navedena realizacija investicijske porabe po kontih. Na vrednost 
investicijske porabe pa vplivajo tudi transferi, ki so v gradivu pojasnjeni na strani 23. Običajno je 
investicijska poraba v prvem polletju nekje okoli 33 %, odvisno od tega, katere investicije so v 
posameznem letu načrtovane ter v kakšni fazi izvedbe so posamezne investicije. 
 
Vesna Ivelja: 
V načrtu je bila sanacija vrtca na Koroški Beli. Glede na to, da gre za ogroženo območje zaradi plazu, 
jo zanima, ali ta investicija še vedno ostaja v načrtih. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Glede investicije v vrtec so bila pojasnila že dana na Odboru za družbene dejavnosti, kamor vsebinsko 
to področje tudi sodi. 
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Po razpravi je namestnik predsednika Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, 
da sprejme Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Jesenice v prvem polletju leta 2023. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  33::    

PPRREEDDLLOOGG  RREEBBAALLAANNSSAA  PPRROORRAAČČUUNNAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002233  ––  PPRREEDDLLAAGGAANN  SSKKRRAAJJŠŠAANNII  

PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev sta podali Valentina Šumi in mag. Vera Djurić Drozdek. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Dr. Ahmed Pašić: 
Zanima ga, ali se gradnja komunalne infrastrukture za dva stanovanjska bloka pod TVD Partizanom 
zamika v leto 2024 samo zaradi priprave projektne dokumentacije, ali še iz kakšnih drugih razlogov. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Občina mora pridobiti projekte za izgradnjo komunalne infrastrukture, Stanovanjski sklad RS pa 
projektno dokumentacijo za izgradnjo dveh blokov. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
Soglasja so v veliki meri pridobljena, potekajo pa še usklajevanja glede medsebojnih služnosti, glede 
služnosti z lastniki ter glede pogodbe o priključitvi. Po informacijah s strani Stanovanjskega sklada RS 
naj bi bili bloki zgrajeni in pridobljeno tudi že uporabno dovoljenje do 31. 12. 2025. 
 
Dr. Ahmed Pašić: 
Upa, da bosta bloka res zgrajena v predvidenem terminskem planu, kajti zaradi pomanjkanja 
stanovanj so se najemnine na Jesenicah v zadnjem obdobju zelo zvišale.  
 
Mag. Valentina Gorišek: 
Za ta stanovanja najemnine ne bodo neprofitne, temveč bodo stroškovne. 
 
Aljoša Ulčar: 
Zanima ga, ali je ureditev kolesarske steze načrtovana samo po Cesti železarjev. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Ureditev kolesarske steze je predvidena od rondoja pri Občini Jesenice proti Slovenskemu Javorniku, 
saj sta na tem območju že zgrajena dva pločnika, ki sta precej široka, kar pomeni bistveno lažjo 
izvedbo kolesarske steze, ker ni potrebe po dodatni gradnji. 
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Vesna Ivelja: 
Zanima jo, ali so javne sanitarije predvidene na Blejski Dobravi ter ali je v predlagani vrednosti zajet 
tudi priklop teh sanitarij na kanalizacijsko omrežje.  
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Javne sanitarije so predvidene na Blejski Dobravi, v vrednost pa je že zajet tudi kanalizacijski 
priključek, saj se bodo te sanitarije preko pokopališkega objekta priključile na javno kanalizacijo. Gre 
za univerzalen WC, ki je namenjen moškim, ženskam in invalidom. 
 
Marko Zupančič: 
Zanima ga, ali bo to stranišče namenjeno tudi za obiskovalce pokopališča. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Sanitarije v pokopališkem objektu bodo namenjene samo za potrebe služb, ki se bodo v tem objektu 
izvajale. Obiskovalci pokopališča bodo lahko uporabljali nove javne sanitarije, ki bodo na žetone in 
bodo ves čas v uporabi. 
 
Po razpravi je namestnik predsednika Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, 
da sprejme predlog Rebalansa Proračuna občine Jesenice za leto 2023 po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  44::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  PPRROODDAAJJII  BBLLAAGGAA  ZZUUNNAAJJ  PPRROODDAAJJAALLNN  NNAA  OOBBMMOOČČJJUU  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ––  PPRRVVAA  

OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Vera Djurić Drozdek. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Marko Zupančič: 
Strinja se, da je potrebno tudi na tem področju zadeve urediti. Zanima ga, ali bo ta odlok veljal tudi za 
npr. Društvo podeželskih žensk, ki ob različnih dogodkih na stojnicah izvaja promocijo domačih 
izdelkov. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
S predlaganim odlokom se zajema samo prodajo blaga v primerih, ko gre za izvajanje komercialne 
dejavnosti. 
 
Aljoša Ulčar: 
Zanima ga, ali sadjarji potem ne morejo prodajati sadja na stojnicah, ki jih postavijo v mestu. 
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Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Sadjarji lahko prodajajo izdelke na stojnicah, vendar le na lokacijah, ki so dovoljene z odlokom. 
 
Dr. Ahmed Pašić: 
Zanima ga, ali ima prodajalec, ki ima stojnico postavljeno na koncu Dobravske ulice, dovoljenje za 
prodajo izdelkov na tej lokaciji. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Prodajalcu, ki ima stojnico na Slovenskem Javorniku nasproti Flamingota, je izdano dovoljenje za to 
lokacijo. 
 
Marko Zupančič: 
Na koncu Dobravske ulice je bil včasih ekološki otok, ki se je iz znanih razlogov odstranil. Spodbudno 
je, da se sedaj na tej lokaciji izvaja neka druga aktivnost, kajti takoj, ko je neko zemljišče prazno, se tja 
začnejo nalagati razni odpadki. 
 
Po razpravi je namestnik predsednika Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, 
da sprejme predlog Odloka o prodaji blaga zunaj prodajaln na območju občine Jesenice v prvi 
obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  55::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  UURREEDDIITTVVII  CCEESSTTNNEEGGAA  PPRROOMMEETTAA  VV  OOBBČČIINNII  JJEESSEENNIICCEE  ––  PPRRVVAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek, ki je na vprašanje Marka Zupančiča tudi 
pojasnila, da je ježa in gonja živali po javnih prometnih površinah dovoljena samo s soglasjem lokalne 
skupnosti. 
 
Druge razprave ni bilo, zato je namestnik predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, 
da sprejme predlog Odloka o ureditvi cestnega prometa v Občini Jesenice v prvi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
 
 



7/10 

TTOOČČKKAA  66::  

PPRREEDDLLOOGG  NNAAČČRRTTAA  RRAAVVNNAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  ––  33..  DDOOPPOOLLNNIITTEEVV  NNAAČČRRTTAA  

RRAAZZPPOOLLAAGGAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  VV  LLAASSTTII  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002233  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
Razprave ni bilo, zato je namestnik predsednika Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, 
da sprejme 3. dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice  
za leto 2023, ki predstavlja sestavni del Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2023.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  77::  

PPRREEDDLLOOGG  NNAAČČRRTTAA  RRAAVVNNAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  ––  44..  DDOOPPOOLLNNIITTEEVV  NNAAČČRRTTAA  

PPRRIIDDOOBBIIVVAANNJJAA  NNEEPPRREEMMIIČČNNEEGGAA  PPRREEMMOOŽŽEENNJJAA  VV  LLAASSTT  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002233  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
Razprave ni bilo, zato je namestnik predsednika Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, 
da sprejme 4. dopolnitev Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja v last Občine Jesenice za 
leto 2023, ki predstavlja sestavni del Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2023. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

           ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  88::  

OOBBDDEELLAAVVAA  MMEEŠŠAANNIIHH  KKOOMMUUNNAALLNNIIHH  OODDPPAADDKKOOVV  ––  PPRREEDDLLOOGG  ZZAA  PPOOKKRRIIVVAANNJJEE  RRAAZZLLIIKKEE  VV  CCEENNII  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Vera Djurić Drozdek. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
 



8/10 

Marko Zupančič: 
Prelaganje plačila subvencije najbrž ni smiselno, saj v primeru neplačila to verjetno lahko pripelje do 
tožbe. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Podobna situacija je bila že v preteklem mandatu, ko je Občina že prejela dopis koncesionarjevega 
odvetnika z vsemi opozorili. 
Občinski svet pred nekaj meseci predlagane cene verjetno ni potrdil že z zavedanjem, da bo to razliko 
v ceni potrebno plačati iz občinskega proračuna. 
 
Aljoša Ulčar: 
Zanima ga, ali je za občinski proračun plačilo te subvencijo vzdržno ter od kje se bodo zagotovila ta 
sredstva. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Sredstva za plačilo subvencije so predvidena z rebalansom proračuna za leto 2023. Določeni projekti 
v letu 2023 niso bili izvedeni, tako da je en del sredstev ostal in se lahko namenijo tudi za pokrivanje 
te subvencije. Ne jemljejo pa se sredstva za subvencijo iz nekega točno določenega projekta. 
 
Igor Arh: 
Formalno ima koncesionar pravico, da zahteva izplačilo subvencije. Ima pa Občina Jesenice pravico 
zahtevati pojasnila, ali so bili ti odpadki obdelani tako, kot morajo biti po koncesijski pogodbi. 
Preveriti je potrebno tudi, ali so zapisane količine take, kot so bile dejansko obdelane in se v takih 
količinah lahko tudi obračunavajo. 
Razume, da je druga polovica leta obračunana v pavšalu. Kot mu je znano, koncesionar komisiji ni 
predložil podatkov o obdelavi odpadkov ter podatkov o tem, ali so bili tudi v tem primeru odpadki 
odloženi le na Malo Mežaklo, ali so bili dejansko odpeljani na sežig, tako kot je predvideno po 
koncesijski pogodbi. Koncesionar bi moral pred potrditvijo zahtevka za izplačilo subvencije utemeljiti 
zaračunane količine in način, kako so bili ti odpadki obdelani. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Strinja se z razpravo Igorja Arha, zato predlaga, da so koncesionarja pozove, da te podatke pripravi do 
seje Občinskega sveta. 
 
Aljoša Ulčar: 
Koncesionar je bil že na eni izmed prejšnjih sej pozvan, da predloži zahtevane podatke. 
 
Dr. Ahmed Pašić: 
Strinja se, da se koncesionarja pozove k predložitvi podatkov. Istočasno naj se ga zaprosi za pojasnila, 
zakaj se je v preteklem tednu iz Male Mežakle zopet širil smrad. 
 
Vesna Ivelja: 
Občani so plačevali za obdelavo in odvoz odpadkov, ki pa niso bili odpeljali, ampak so se kopičili na 
Mali Mežakli. Koncesionar je povedal, da je takrat sam iskal rešitve, tudi v smeri predloga, ki ga je 
dala sama, za postavitev mikro sežigalnice.  
Sama je mnenja, da mikro sežigalnica ne bi smela biti v lasti koncesionarja, ampak bi morala biti v 
lasti lokalne skupnosti. Sta se pa tako Ekogor, kot tudi JEKO strinjala s tem predlogom, saj na ta način 
ne bo prihajalo do smradu, odpadke pa bi morali celo iskati po drugih občinah. Potrebno je narediti 
vsaj eno študijo o izvedljivosti takega projekta, saj bi energijo potem lahko namenili za ogrevanje 
bolnice, šol, itd. Taka investicija se povrne v treh oz. štirih letih. 
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Marko Zupančič: 
Ko je koncesionar rabil Občino, ker je kopičil odpadke na občinskem zemljišču, z njegove strani ni bilo 
nobenih pritiskov. Sedaj, ko je koncesionar občinsko zemljišče po nešteto opozorilih počistil, in ko 
predlagana cena ni bila potrjena, pa se ponovno občasno širi smrad iz Male Mežakle. 
V Acroniju, v kolikor pride do kakšnega izredna dogodka, so dolžni o tem poročati. Verjetno je pri 
Ekogorju isto, kar pomeni, da bi morali obvestiti o nekih izrednih dogodkih, ki so se zgodili, da se je 
ponovno širil smrad. 
 
Aljoša Ulčar: 
Smrad iz Male Mežakle se je širil 6. in 8. septembra. 
 
Po razpravi je namestnik predsednika Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP 1: 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, 
da Občina Jesenice zagotovi pokrivanje razlike dela cene koncesionarja Ekogor d.o.o. za čas od 1. 
maja 2023 do 31. decembra 2023, ko predlagana cena storitve javne službe obdelave mešanih 
komunalnih odpadkov v tem obdobju ni bila sprejeta.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

           ZA – 4 
      PROTI - 1 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
SKLEP 2: 
Koncesionarja, Ekogor, d.o.o. se pozove, da do seje Občinskega sveta utemelji zaračunane količine 
obdelanih odpadkov, prav tako mora utemeljiti na kakšen način so bili ti odpadki obdelani oz. ali so 
bili odloženi na odlagališču Mala Mežakla, kot je že bila praksa v preteklosti. 
Koncesionar naj tudi pojasni, zakaj je bil v mesecu septembru (6. in 8. 9. 2023) ponovno zaznan 
smrad. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

           ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  99::  

VVPPRRAAŠŠAANNJJAA  IINN  PPOOBBUUDDEE  

 
9.1 Dr. Ahmed Pašić: 
Zanima ga, v kakšnem stanju so struge potokov hudournikov na območju občine Jesenice. Ljudje so 
mu pošiljali slike neočiščenih vodotokov, zato je sam že kontaktiral Direkcijo RS za vode in jim 
posredoval zaprosilo, da naj se ti vodotoki očistijo. 
Pri Trebežu voda že spodjeda zid. Če se bo tako stanje nadaljevalo, to lahko povzroči še večjo škodo. 
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Igor Arh: 
Na Koroški Beli so bile očiščene zaplavne pregrade, sama struga potoka pa je bila očiščena leta 2018. 
Po informacijah predstavnika Agencije za okolje in prostor ta struga v sedanjem stanju ni 
problematična. 
Kar nekaj pripomb je bilo v zvezi z zaraščenostjo potoka Javornik. Dogovorjeno je, da se bo v 
sodelovanju z Direkcijo v roku enega meseca struga potoka očistila od mostu v Trebežu do podvoza 
pod železnico. 
Pregrade na Čopovem grabnu so že očiščene, očiščeni pa so tudi vse prepusti, za katere skrbi Občina 
Jesenice. 
Na Hrušici že potekajo dogovori glede čiščenja potoka Dobršnik in še enega neimenovanega potoka. 
 
 
9.2 Aljoša Ulčar: 
Zanima ga, ali je v načrtu tudi čiščenje hudournika Ukova, saj je bil le-ta precej neočiščen oz. 
zaraščen. 
 
Igor Arh: 
Stanje na hudourniku Ukova se bo preverilo. 
 
 
Drugih vprašanj in pobud ni bilo, zato je namestnik predsednika Odbora sejo zaključil ob 20.22 uri. 
 
 
Pripravila: 

Mojca Levstik 

 

Dr. Ahmed Pašić 
NAMESTNIK PREDSEDNIKA ODBORA ZA  

GOSPODARSTVO IN GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE 
 


